



香港品牌發展局
Hong Kong Brand Development Council

申請表格
Membership Application Form

本公司 / 機構茲願遵照香港品牌發展局(品牌局)章程加入成為公司會員。

We, the undersigned company / organization, hereby apply for admission to the Hong Kong Brand Development Council (the BDC) as Corporate Member in accordance with the Memorandum and Articles of the BDC.

公司 / 機構名稱 Company / Organization Name:

代表姓名 Name of Representative:

先生 / 小姐 / 太太 / 女士 Mr/Miss/Mrs/Ms

職位 Position:

電話 Tel:

傳真 Fax:

聯絡人姓名 Contact Person:

電話 Tel:

電郵 E-mail:

公司 / 機構地址 Company / Organization Address:

公司 / 機構成立地點 Country of Establishment

香港 Hong Kong 中國 China 海外 Overseas (請註明國家 Please specify the country)

業務性質 Nature of Business 工商組織 / 團體 Industrial & Commercial Chamber / Organization 出入口商 Importer & Exporter
 商業 Commerce 金融 Finance 製造商 Manufacturer 服務 Service
 其他 Others (請註明 Please specify)

公司品牌 / 商標(如適用者) Company Brand / Trademark (if applicable):

商業登記號碼 Business Registration No.:

簽發地點及機關 Issuing Place & Authority:

申請公司 / 機構代表簽署及蓋章
Signature by Company Representative / Applicant
with Company Chop

日期
Date

會費:

入會費: 1,000 港元(香港中華廠商聯合會會員可減免500港元。)

年費: 1,000 港元(以公曆年度徵收)

* 品牌局的公司會員若加入廠商會, 可享廠商會入會費減免500港元。

Membership Fee for:

Entry Fee: HK\$1,000 (HK\$500 discount for CMA members)

Annual Membership Fee: HK\$1,000 (Charged by the calendar year)

* Members of the BDC will receive a discount of HK\$500 on CMA Membership entry fee.

申請辦法:

請將此表格連同支票(抬頭: 香港品牌發展局有限公司)、商業登記證或有關註冊文件副本逕交香港品牌發展局(地址: 香港中環干諾道中64號廠商會大廈3字樓)。如有查詢, 請致電品牌局秘書處(電話: 2542 8634)

How to Apply

Please complete the application form and send it together with a crossed cheque (payable to "Hong Kong Brand Development Council Company Ltd.") and a photocopy of the Business Registration Certificate or other registration document to the BDC (Address: 3/F., CMA Bldg., 64 Connaught Road Central, Hong Kong). Please contact the BDC Secretariat (Tel: 2542 8634) for enquiries.